



**POLITEKNIK SULTAN ABDUL HALIM MUADZAM SHAH**

**KENYATAAN TAWARAN**

**NOMBOR SEBUT HARGA: POLIMAS/SH/2024/04**

Tawaran adalah dipelawa daripada Kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dengan mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan dalam Gred G2 (NEGERI KEDAH) & Pengkhususan B24 DAN B28 berdaftar dengan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) bertaraf Bumiputera yang masih dibenarkan membuat kerja-kerja sebut harga adalah dipelawa untuk menyertai sebut harga di bawah ini:-

BUTIR-BUTIR SEBUT HARGA	KOD BIDANG	BUTIR-BUTIR TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK	BUTIR- BUTIR IKLAN
<b>POLIMAS/SH/2024/04</b>  <b>KERJA-KERJA MENAIK TARAF BANGUNAN PEJABAT UNIT PEMBANGUNAN DAN SENGARAAN (UPS) DAN LAIN-LAIN KERJA BERKAITAN DI POLITEKNIK SULTAN ABDUL HALIM MU'ADZAM SHAH, JITRA KEDAH</b>	<b>CIDB: G2 (NEGERI KEDAH)</b>  <b>PENGGHUSUSAN: B24 DAN B28</b>	Berkumpul di: <b>Dewan Kuliah 4, POLIMAS</b>  Tarikh & Masa: <b>05 Jun 2024 (RABU)</b>  Pendaftaran: <b>9.30 pagi</b>  Taklimat & Lawatan Tapak: <b>10.00 pagi</b>  Kehadiran adalah <b>DIWAJIBKAN</b>	Tempat Serah Tawaran: <b>Peti Sebut harga Unit Pentadbiran dan Kewangan, POLIMAS</b>  Tarikh Iklan: <b>29 Mei 2024 (RABU)</b>  Tarikh Tutup: <b>12 Jun 2024 (RABU)</b>  Waktu: <b>12.00 tengahari</b>

2. Dokumen Sebut Harga akan diberikan semasa lawatan tapak berlangsung. Semasa sesi lawatan tapak, sila bawa bersama **sijil asal dan sesalinan CIDB, PKK dan Pendaftaran Syarikat (SSM)**, salinan sijil tidak akan dikembalikan. Kehadiran adalah **WAJIB** dan wakil kontraktor tidak dibenarkan.

3. Tawaran hendaklah dimeterai dan dihantar ke alamat seperti berikut :

**Pengarah  
Politeknik Sultan Abdul Halim Mu'adzam Shah,  
06000 Jitra  
KEDAH DARUL AMAN**

4. Dokumen yang telah lengkap diisi hendaklah dimeterai dan dimasukkan ke dalam peti sebut harga Politeknik Sultan Abdul Halim Mu'adzam Shah, Jitra Kedah Darul Aman **sebelum / pada tarikh 12 Jun 2024 jam 12.00 tengahari**. Sampul surat hendaklah bertanda:

**KERJA-KERJA MENAIK TARAF BANGUNAN PEJABAT UNIT PEMBANGUNAN DAN SENGARAAN (UPS) DAN LAIN-LAIN KERJA BERKAITAN DI POLITEKNIK SULTAN ABDUL HALIM MU'ADZAM SHAH, JITRA KEDAH.  
(POLIMAS/SH/2024/04)**

5. Dokumen sebut harga yang lewat tidak akan dipertimbangkan. Penghantaran melalui pos adalah dilarang.

**Pengarah  
Politeknik Sultan Abdul Halim Mu'adzam Shah  
Tarikh : 28 Mei 2024**

**HJ. ROSLI BIN IDRIS**  
Pengarah  
Politeknik Sultan Abdul Halim Mu'adzam Shah

